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W sprawie skargi kandydatki na radną dzielnicową  
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

Otrzymałem skargę [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych], kandydatki na radną dzielnicy , skarŜącą się na niewłaściwe 
interpretowanie ustaw i uchwał. Oto w skrócie jej skarga : 
Sprawa dotyczy wyborów samorz ądowych, w których zremisowałam w Okr ęgu 3 
Dzielnicy IX i zło Ŝonym w zwi ązku z tym protestem do Komisji Odwoławczej.  
W telegraficznym skrócie:  
- w pi śmie do Miejskiego Komisarza Wyborczego z dnia 8.01. 07r. szczegółowo 
nakre ślam problem i wyra źnie artykułuj ę m.in. brak spójno ści pomi ędzy  
aktami normatywnymi (ustawa, uchwała).  
- absolutnie niedopuszczalnym w pa ństwie prawa jest fakt dobrowolnego 
interpretowania przepisów, a tak sytuacja ma si ę w odniesieniu do §§ 66 i  
67 Ordynacji wyborczej do rad Dzielnic stanowi ącej zał nr 3 do Statutów 
Dzielnic I-XVIII.  
- w pi śmie jakie otrzymałam od Z-cy Dyr. wydziała (jako od powied ź na moje  
kierowane Komisarza w dniu 8.01.br) oprócz tego, Ŝe zawarta jest własna  
interpretacja Pana Dyrektora, to w tre ści ostatniego zdania widnieje  
równie Ŝ 
zapewnienie, Ŝe sprawa zastrze Ŝeń zasadno ści przepisów Ordynacji wyborczej  
do Rad Dzielnicy b ędzie przekazana do Zespołu w celu znowelizowania ak tu  
normatywnego.  
Domniemam, Ŝe Rada Miasta, zgodnie z kompetencjami zajmie si ę uregulowaniem  
prawnym, natomiast maj ąc na wzgl ędzie swoje prawa konstytucyjne uprzejmie  
informuj ę, Ŝe spraw ę kieruj ę do rozpatrzenia przez instytucj ę, która ma w  
swoich zadaniach strze Ŝenie praworz ądności.  
Tak ja napisałam w ostatnim zdaniu do Komisarza Wyb orczego: "(..) nie  
zale Ŝy 
mi na pozbawieniu mandatu mojego kontrkandydata. Mo im zamiarem jest  
przywrócenie porz ądku prawnego, polegaj ącego na jasnej i przejrzystej  
relacji aktów pranych. Za 4 lata b ędą kolejne wybory i z pewno ści ą pojawi ą 
si ę podobne problemy i kolejne osoby zostan ą skrzywdzone - ograniczeniem  

konstytucyjnych praw".  

Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o ponowne zweryfikowanie niniejszej sprawy i  
poinformowanie mnie o tym.  
Z powaŜaniem 

Bogusław Ko śmider  

Kraków 14 luty 2007 
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